
Møte i Serviceprosjektkomiteen 21. mai 2013  
 
Tilstede: Helge, Arne, Tore, Hans Arne, Espen, Bjørn, Ole‐Johan og Øistein 
 Dvs. 88 % fremmøte!!! 
 
Til behandling: 
 
1) Forslag til høstens program: 
 
Først kartla vi hvilke programtyper vi har i løpet av året og hvilket oppmøte de normalt får: 
 
    Klubbmøte uten noe tema:  Dårlig interesse 
   
    Bedriftsbesøk: Varierende opp møte – bør ikke være flere enn 1 ‐2 hvert halvår 
 
    Egoforedrag:  Varierende opp møte – bør ikke være flere enn 1 hvert halvår 
 
    Foredrag med eksterne krefter:  Beste oppmøte – men kvaliteten må være god. 
 
Andre aktiviteter  av mer sosial natur får godt oppmøte så som julemøtet, torskeaften og båttur. 
 
Følgende ideer kom opp for høsten 2013: 
 
    Bellona – helst med Fredrik Hauge 
 
    Norsk skogsindustri – har den en fremtid? v/ Viken Skog (Hans Arne) 
 
    Annerledespresten – v/ John Gelius 
 
    Trygve Kristiansen – korrupsjonsjeger i Afrika  (Espen) 
 

Samhandlingsreformen og sykehuskøer – hva er rett og hva er galt med norsk 
helsevesen ? Dr. Bakke eller en representant fra Helse Sør 
 
Toppidrett – hva kreves?  v/ en av Auklandbrødrene 
 
Ellers viser vi til tidligere referater med programideer.  Andre klubbers program kan 
også være en kilde til nye programposter. 

 
2) Aktuelle nye kandidater 

 
Ingen nye navn kom opp – men det var enighet om at den listen vi har med kandidater må 
følges opp tettere.  Hvert navn  bør ha en ansvarlig ”fadder” i klubben som skal avklare 
medlemskap innen en fastsatt tidsfrist. 

 
 

3) Synspunkter på klubbens planer. 
 

Det var kun et punkt som ble diskutert – målet om 20 % kvinneandel i klubben.  Komiteen 
mente at nye medlemmer skal vurderes ut fra det de kan bidra med i klubben – ikke om de er 
kvinner eller menn.  Målsettingen bør derfor være antall medlemmer  ‐ ikke hvilket kjønn de har. 

 



 
 

4) Andre innspill: 
 
Dersom hotellet blir uaktuelt som møtested kom det følgende forslag til nye møtelokaler: 
 
    Speiderhuset ved Botne Kirke 
 
    Odd Fellow 
 
    Botne aktivitetssenter 
 
    Dunkebekk Vel 
 
Bør kaffen serveres etter møtet slik at vi kan ha en halv times ”sosial” prat? 
 
Månedsbrevet – er det tilstrekkelig med en nettutgave eller bør vi tilbake til pairutgaven? 
 
 
Ellers var det rikelig med kommentarer og replikker som vi ikke finner det forsvarlig å referere….. 
Disse skapte imidlertid en løs og ledig stemning…. 
 
Møtet ble ledsaget av Ali kaffe (derfor ingen gruff) samt nybakt (av Bakers) wienerbrødstang.   
 
Alle var enige om at det hadde vært et fint møte – i alle fall synes referenten det… 
 
Øistein 
 
 
 
   
 
 


